
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Folkušovej č. 3/2025 

konaného 30. júna 2025 
 
Prítomní poslanci: viď prezenčná listina poslancov 
Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 30. júna 2025 o 18:00 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia:  30. júna 2025 o 18:00 hod. 
Miesto zasadnutia: Areál Obecného úrad vo Folkušovej, Folkušová 11, 038 42  
 
Predsedajúca privítala prítomných na 3. zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025. Mgr. Máriu 
Lehotzkú poverila zapisovaním zápisnice zo zasadnutia, Martina Petrinca a Mária Lukáča poverila 
overením zápisnice. Ospravedlnila poslanca Maroša Jesenského, ktorý sa nemohol zúčastniť 
zasadnutia. Predsedajúca oznámila, že zasadnutie sa nebude nahrávať kvôli technickým problémom 
s diktafónom. Skonštatovala, že sú prítomní 4 poslanci z 5 poslancov, preto je obecné zastupiteľstvo 
uznášaniaschopné. 

 
Otvorenie 
 
Voľba návrhovej komisie 
Návrh: 
Predsedajúca do návrhovej komisie navrhla Ing. Mária Lukáča ako predsedu a Martina Petrinca ako 
člena.  
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia návrhovej komisie a prijatie 
uznesenia obecného zastupiteľstva č. 24/2025 v znení: 
 
K bodu 2. 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 
 
     schvaľuje  
 
návrhovú komisiu v zložení: predseda Ing. Mário Lukáč a člen Martin Petrinec. 
 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania:  
Za: 4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
  
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 24/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 3. 



Návrh:  
Predsedajúca oboznámila prítomných s programom OZ. 
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
25/2025 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

Schvaľuje 

program 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Folkušová zo dňa 30.6.2025 podľa pozvánky.  

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania:  
Za: 4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 25/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 3. 

Návrh:  
Predsedajúca oboznámila prítomných s návrhom na doplnenie bodov programu. 
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
26/2025 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

schvaľuje 

1. Navrhnutú zmenu, doplnenie bodov programu: Kontrola uznesení a Informácie o činnosti Komisie 

na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a ich adekvátne 

prečíslovanie ostatných bodov. 

 



2. Program 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Folkušová so zmenami v programe zo dňa 

30. 6. 2025. 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 26/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

K bodu 4 

Kontrola plnenia uznesení 

Na zasadnutí OZ konaného 11.3.2025 ste navrhli a schválili uznesenie č. 15/2025 - Obecné 

zastupiteľstvo Obce Folkušová Žiada starostku obce o zistenie aktuálneho stavu riešenia autobusovej 

zastávky v obci a situáciu ohľadom osadenia dopravnej značky pri zvonici.  

Predsedajúca sa vyjadrila k autobusovej zástavke. Niekoľkokrát kontaktovala spoločnosť SAD Žilina 

telefonicky, aj písomne. Situácia bola aj zdokumentovaná, nafotená a poslaná na SAD Žilina. 

Spoločnosť SAD nám dala stanovisko listom zo dňa 24.4.2025, v ktorom je uvedené že zamestnanci 

na linke do Folkušovej boli oboznámení so zastavením pri označníku zastávky a veľmi sa 

ospravedlňujú za spôsobené nepríjemnosti. 

Ohľadom dopravnej značky starostka kontaktovala Okresný dopravný inšpektorát OR PZ v Martine 

a spoločne sa dohodli na náprave, ako najjednoduchšie riešenie sa javí doplnenie dodatkovej tabule 

s nápisom „Okrem návštevníkov cintorína“. 

K bodu 5. 

Návrh:  
Predsedajúca  odovzdala slovo p. Lukáčovi, aby informoval o priebehu stretnutie z Komisie na 

ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, ktorá sa konala dňa 19.júna 

2025. 

Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
27/2025 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

berie na vedomie 

správu z Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov  

vo Folkušovej zo dňa 19.6.2025 . 



 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 27/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 6. 

Návrh:  
Predsedajúca  odovzdala slovo hlavnej kontrolórke p. Žuchovej, aby sa vyjadrila ku Záverečnému účtu 

za rok 2024. 

Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
28/2025 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

 

1. Prerokovalo Záverečný účet obce Folkušová za rok 2024 v zložení: 
 

 - Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov rozpočtu obce Folkušová za rok 2024 

 - Tvorba a použitie peňažných fondov   

- Návrh na finančné usporiadanie výsledkov hospodárenia obce Folkušová k 31.12.2024 

 - Bilancia aktív a pasív  

- Prehľad o stave a vývoji dlhu  

- Prehľad o poskytnutých dotáciách z rozpočtu obce za rok 2024 v členení podľa jednotlivých  

príjemcov  

2. Schvaľuje  

a) Záverečný účet obce Folkušová za rok 2024 a celoročné hospodárenie obce za rok 2024 s 

výhradou,  

b) výsledok hospodárenia obce za rok 2024 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov, t. j. z bežného a kapitálového rozpočtu  po zohľadnení účelovo  

viazaných prostriedkov schodok vo výške 7451,88 EUR  

 c) celkový schodok rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 

č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 701,88 EUR,  

d) Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 16 ods. 8 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy potvrdzuje financovanie upraveného schodku rozpočtu v sume 701,88 € 

z  rezervného fondu obce.   

3. Berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu. 



4. žiada ekonóma obce v nasledujúcich rokoch o dôsledné dodržiavanie zákona o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy pri spracovávaní návrhu Záverečného účtu obce Folkušová a ďalších 

súvisiacich právnych predpisov pri vedení účtovníctva obce. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 28/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

K bodu 7. 

Návrh:  
Predsedajúca  odovzdala slovo hlavnej kontrolórke p. Žuchovej, aby oboznámila prítomných s plánom 

činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2025. 

Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
29/2025 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

Schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Folkušová na II. polrok 2025. 

 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 29/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté 
 

K bodu 8. 

Návrh:  
Predsedajúca  informovala o zmluve o hlavnom kontrolórovi viacerých obcí. 

Rozprava: 
Do rozpravy sa prihlásila hlavná kontrolórka pre vysvetlenie danej zmluvy, poslanci mali zmluvu 
poslanú. Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu.  
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
30/2025 v znení: 



 
Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

schvaľuje 

Zmluvu o hlavnom kontrolórovi viacerých obcí na úseku výkonu kontrolnej činnosti. 

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 30/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté 
 
 
K bodu 9. 

 
Návrh:  
Predsedajúca otvorila bod diskusia 

-p. Jesenský: požiadal o odstránenie zákazovej značky – nemá tam pri zvonici význam, keď to nikto 
nedodržiava 
-p. Lehotzký: -upozornil na dlhodobo nepoužívaný a trávou prerastený hydrant 

 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva 
č.31/2025 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

Berie na vedomie 

všetky diskusné príspevky v bode Diskusia pre občanov. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 31/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

K bodu 10. 

Rôzne  

Pani starostka poďakovala všetkým, ktorí obetovali svoj čas a počas posledných 6 týždňov 

sa zúčastnili na brigádach, vo väčšine v sobotu alebo nedeľu na cintoríne, kde sme rekonštruovalo 

oplotenie a obidve brány, ktoré boli v havarijnom stave. Doslovne: „Som milo prekvapená ako rýchlo 

sa to zvládlo za pomoci dobrých ľudí. Patrí vám moje nesmierne veľké ĎAKUJEM!“ Menovite 

poďakovala: Kolomanovi Jesenskému, Marošovi Jesenskému, Patrikovi Cengelovi, Jozefovi Weisovi 

ml., Andrejovi Feriančíkovi, Pavlovi Lehotzkému, Michalovi Ďurdíkovi, Máriovi Lukáčovi, Martinovi 

Petrincovi, Jozefovi Šavlovi, Ferdinandovi Gluchovi, Petrovi Lehotzkému, Dušanovi Cickovi, Ladislavovi 



Ďurdíkovi, Margite Thomkovej, Patrikovi Weisovi, Monike Jesenskej a Márii Lehotzkej. Ďalej 

poďakovala aj tým, ktorí nemohli prísť na brigádu, pretože v tom čase akurát pomáhali na súťažiach 

mladým hasičom. 

Poslankyňa p. Lehotzká taktiež poďakovala za spoluprácu členom DHZ, ktorí sa aktívne podieľali pri 

pomoci s tréningami a súťažami, na ktorých sa mladí Plemeniaci zúčastňovali. Poďakovala taktiež 

rodičom, ktorí prispeli na výstroj – nový sací kôš. 

 
K bodu 11.Interpelácie poslancov 
 
 
Záver 
Predsedajúca poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní. 
 
Vo Folkušovej 30. júna 2025 
 
 
Zápisnicu zapísala: 

 
 
Mgr. Mária Lehotzká 

 
 
Námietky k zápisnici: 
 
 

 
Mário Lukáč        Martin   Petrinec 

 
 
 
 
 

Mgr. Lenka Bednarovská 
starostka obce 

 
 
 
Prílohy: 
1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
2. Prezenčná listina poslancov 
3. Prezenčná listina občanov a hostí 
4. Návrhy uznesení 24/2025 – 31/2025 
5. Uznesenia 24/2025 –31/2025 
 


